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Szanowny panie prezydencie
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wloclawka zwracam sis z prosb4 o zamontowanie progu

Ulica ta stala sig.bardiopopularnym objazdem i ruch na niej jest bardzo duzy. Kierowcynie zawsze stosuj4 sig, do. oto*iatu;icych na tym odcinku ograniczeri prgdkosci co stanowiogromne zagro2enie dla pieszych.
Jak najszybsze podjg cie dzialah w tym ,un#. mote zwigkszyi bezpieczefrstwo dlapieszych i nie doprowadzido tragedii.

Z wyrazatrti szacunku
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